

# FLØTENHOVDARUNDEN



ca. 41,5 km  
middels  
dagstur for familer  
med større barn  
ca. 590 høydemeter

approx. 41.5 km  
moderate  
daytrip for families  
with bigger children  
approx. 590 meters

ca. 41,5 km  
mittelschwer  
Tagestour für Familien  
mit größeren Kindern  
ca. 590 Höhenmeter

Rundturen over Fløtenhovda er en flott, middels krevende sykkeltur i stølsrikets hjerte langs lite trafikkerte grusveier. Den har en del stigning, men også storlagne utsikter. Deler av ruta er til felles med Stølsrunden fra Vaset, men her tar vi utgangspunkt i Tisleidalen og inkluderer turen over Fløtenhovda.

Fra Joker Fjellbu følger man Tisleivegen via Hermannstølen til Fløten. Her i Fløtenkrysset tar man til høyre g følger traktorveien opp til Fløtenhovda. Turen går rett forbi Varden, som er det høyeste punktet på 965 m, med stor og vid utsikt. I neste kryss tar man til høyre og sykler via Gauklia til Brattåsen, der det er en rastepllass og fin utsikt mot blant annet Skogshorn. Etter en liten rast holder man til venstre i krysset og kan nå glede seg over en lang utforkjøring ned til det hyggelige støslaget ved Tyrisholt. På Langestølen er det mulighet for å kjøpe en matbit, før turen fortsetter mot Furuset og tilbake til utgangspunktet.

Turen kan også startes fra Vasetdansen eller andre overnatningssteder i Tisleidalen.

The Fløtenhovda route will take you through the heart of the traditional summer mountain farm area Stølsvidda while cycling on quiet mountain roads. The tour features some climbs but also great vistas. It has some sections in common with the Stølsvidda cycling tour from Vaset, but here we start in Tisleidalen and include the trip over the high point Fløtenhovda.

From Joker Fjellbu (convenience store) in Tisleidalen, follow Tisleivegen to Fløten. Make a right turn at Fløtenkrysset (intersection) and follow the farm road over the summit of Fløtenhovda at 965 m.a.s.l. with a far and wide view. At the next road crossing, turn right towards Gauklia and Brattåsen. At Brattåsen, there is a small picnic area with a great view towards the mountains in Hemsedal, including the prominent Skogshorn. From there, turn left and let the route take you downhill to the idyllic farm area of Tyrisholt. Continue to Langestølen. Here at the small convenient store and café you can stop for a light meal, before continuing towards Furuset and back to the starting point in Tisleidalen.  
You can also start this tour at Vasetdansen or other accommodations in the Tisleidalen area.

Die Fløtenhövdarunde führt auf Schotterstraßen mit wenig Verkehr durch das Herz des Almreichen Stølsvidda. Sie enthält ein paar gute Steigungen, aber auch großartige Aussichten. Teile der Tour sind identisch mit der Stølsrunde von Vaset, doch hier starten wir in Tisleidalen und radeln über den Gipfel der Fløtenhovda.

Von Vasetdansen oder dem Joker Fjellbu Landhandel aus folgen sie dem Tisleivegen nach Fløten. An der Fløtenkreuzung biegen sie rechts und beginnen den Anstieg auf die Fløtenhovda (965 m). An der nächsten Kreuzung halten sie sich rechts in Richtung Gauklia und Brattåsen, dem höchsten Punkt der Tour. Oben angekommen finden sie einen Rastplatz und eine schöne Aussicht, u.a. in Richtung Skogshorn. Nach einer wohlverdienten Rast biegen sie links und können sich auf eine lange Abfahrt zu dem idyllischen Almenweiler Tyrisholt freuen. Weiter geht es geradeaus nach Langestølen, wo es ein Café gibt, bevor sie auf dem Tisleivegen via Furuset zurück zum Ausgangspunkt radeln.  
Sie können diese Tour auch von anderen Unterkünften in Tisleidalen aus unternehmen.



Photos: [www.valdresbilder.no](http://www.valdresbilder.no)

